
Energi- Forsynings- og Klimaudvalget

Til: Energi-, forsynings- og klimaministeren

Dato: 14. juni 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

EFK alm. del

Samrådsspørgsmål U

Har ministeren givet korrekte oplysninger til Folketinget, når der er oplyst om

muligheder for en nedgravet kabelløsning til at forstærke elnettet fra Idomlund

til den dansk/tyske grænse og at disse alternativer er fravalgt på grund af øko-

nomi? Og er det rigtigt forstået, at ministeren først nu – og altså ikke, da han

for over et halvt år siden godkendte projektet – har bedt om at få klarhed over,

om der er andre teknisk mulige og praktisk realiserbare løsninger end den

luftledning, som fuldt forståeligt møder meget stor lokal frustration og mod-

stand?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jens Joel (S), Christian Rabjerg Madsen

(S) og Jesper Petersen (S).

På udvalgets vegne

Thomas Danielsen

formand
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